
Zápis ze schůze shromáždění Společenství pro dům č. 563 až 567,                      
ulice Řešovská v Praze 8,se sídlem Řešovská 567/28, PSČ 181 00, 

konané dne 17.6.2014 
 

 
Schůzi zahájil předseda výboru p.Deršák. Konstatoval, že je přítomno 73,328% spoluvlastnických 
podílů a shromáždění je tedy dle platných stanov společenství schopné usnášení.  
Dále představil hosty pana Soudného z Centry, pana Markoviče z Centry jako případného konzultanta 
a pana Krále jako skrutátora. 
 
Program 
 
1. Schválení programu 
P. Deršák vysvětlil způsob hlasování a seznámil shromáždění s programem schůze. 
Hlasování o schválení programu schůze 
pro 100 % 
zdržel se 0 % 
proti 0 % přítomných hlasů 
Program schůze byl schválen. 
 
Dále bylo přistoupeno k volbě orgánů schůze 
Návrh výboru SVJ: 
Předseda schůze – p. Soudný 
Zapisovatel – p. Deršák 
Ověřovatel zápisu – p. Černý 
pro 100 % 
zdržel se 0 % 
proti 0 % přítomných hlasů 
Návrh byl schválen. 
 
2. Zpráva o činnosti výboru 
P. Loužecká seznámila shromáždění se stručným výběrem ze Zprávy o činnosti výboru. K tomuto 
nebyla z pléna žádná připomínka ani dotaz. Celá Zpráva o činnosti výboru bude přiložena k zápisu. 
 
3. Schválení účetní závěrky a hospodářského výsledku za rok 2012 a 2013 
P. Deršák seznámil shromáždění s výsledky obou účetních závěrek i s hospodářským výsledkem za 
oba dva roky. Doporučil shromáždění účetní závěrku za rok 2012 i 2013 ke schválení a hospodářský 
výsledek z obou let převést do tzv. fondu oprav. Hosp.výsledek r.2012 činí 583Kč a hosp. výsledek 
r.2013 činí 372Kč. Informoval shromáždění také o stavu financí na účtu SVJ u FIO banky. K tomuto 
bodu nebyly žádné dotazy ani připomínky z pléna. 
Na návrh p. Soudného se hlasovalo o schválení obou účetních závěrek najednou. 
 
Návrh usnesení k bodu 3:  
Shromáždění schvaluje účetní závěrky za rok 2012 a 2013 a souhlasí s převedením hospodářského 
výsledku za rok 2012 a 2013 do fondu oprav. 
Hlasování: 
pro 86,895 % 
zdržel se 13,105 % 
proti 0 % přítomných hlasů 
Usnesení bylo schváleno. 



4. Schválení odměn výboru SVJ za období 24.11.2011 – 24.11.2012 a 24.11.2012 – 24.11. 2013 
P. Sýkorová seznámila shromáždění s návrhem výboru na odměnu ve výši 180 000,- Kč za 1 období. 
Dotazy: 
- jaká byla celková odměna pro výbor doposud?, odpověď: žádná, výbor po celou dobu pracuje bez   
odměny; dle stanov schvaluje odměnu výboru shromáždění 
- jak bude procentuelně celková suma rozdělena mezi jednotlivé členy?, odpověď: výbor nemusí 
shromáždění o tomto informovat, je to čistě v jeho pravomoci, shromáždění schvaluje jen částku, ne 
způsob dělení 
- kolik korun vychází měsíčně na osobu?, odpověď: 5 000,- Kč 
 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Shromáždění schvaluje odměnu výboru SVJ ve výši 180 000,- Kč za období 24.11.2011 – 24.11.2012 
a ve výši 180 000,- Kč za období 24.11.2012 – 24.11. 2013. 
Hlasování: 
pro 86,895 % 
zdržel se 13,105 % 
proti 0 % přítomných hlasů 
Usnesení bylo schváleno. 
 
5. Návrh plánu oprav 2014 a jeho schválení 
Pí Loužecká seznámila shromáždění s plánem oprav na rok 2014  
Dotazy: 
- jak jsou opravy z návrhu nákladné, jsou jednotlivé body naceněny?, odpověď: nejsou, jedná se o 
plán toho, co všechno by se dalo opravit; až se budou jednotlivé opravy realizovat, bude se 
připravovat rozpočet v době realizace dané opravy 
- kdo sestavoval priority jednotlivých bodů plánu oprav?, odpověď: pořadí na plánu oprav není podle 
priorit; plán oprav je seznam možných oprav; jejich realizace se bude uskutečňovat podle toho, jak 
budou opravy nutné a podle finančních možností 
- jaká je cena opravy chodeb?, odpověď: cca 1 200 000 Kč na vchod 
 
Návrh usnesení k bodu 5: 
Shromáždění schvaluje předložený plán oprav na rok 2014. 
Hlasování: 
pro 100 % 
zdržel se 0 % 
proti 0 % přítomných hlasů 
Usnesení bylo schváleno. 
 
6. Schválení investice na rekonstrukci střechy 
P. Deršák oznámil, že pro schválení tohoto bodu je zapotřebí 75% všech hlasů. Tato schůze tedy 
nemůže o bodu 6 rozhodnout. Přítomným tedy pouze sdělil informace k tomuto bodu. 
Na opravu střechy byla po celkovém vyhodnocení výběrového řízení (VŘ), o jehož průběhu byly 
všichni vlastníci průběžně inforováni a mohli se k němu v jeho průběhu vyjádřit, vybrána firma Ján 
Sušienka a cena celé opravy činí 3 985 541,80 Kč. 
Dotazy: 
- jak byly vybírány firmy do konkurzu?, odpověď: přípravou a realizací VŘ  byla pověřena Centra, 
která pak výboru předala 4 nabídky firem, které se do VŘ přihlásily;  
- fa Damont na udané adrese neexistuje, na internetu je na uvedeném sídle autobazar/autoopravna; 
odpověď: fa Damont byla po vyhodnocení z VŘ vyřazena vzhledem k tomu, že její nabídka bohužel 
neobsahovala všechny požadované údaje 
- fa Sušienka, podle informací na internetu, existuje pouze 2 roky, od roku 2012; kde budeme mít 
záruku, že tato firma zakázku provede dobře?, odpověď: fa Sušienka realizovala opravu strojoven 



výtahů v loňském roce, máme s ní dobré zkušenosti, vše proběhlo bez problému a dle 
harmonogramu; dostali jsme na ní doporučení od BD Krynická, kde s ní byli také spokojeni 
- má doporučení  na firmu, která realizovala opravu střechy na jiném domě, proč jsme neoslovili tuto 
firmu?; odpověď: protože výboru nepředal v čase realizace VŘ tuto informaci a tudíž výbor, resp. 
Centra, nemohl danou firmu do VŘ zařadit 
- proč byla VŘ pověřena Centra a ne nějaký odborník?; odpověď: Centra byla realizací VŘ pověřena na 
základě platných Stanov SVJ, které to výboru umožňují; při VŘ vycházela z připraveného odborného 
projektu na celou opravu střechy 
- bude se  při opravě přepravovat materiál výtahy?; odpověď: nebude, bude se přepravovat venkem 
z boku domu 
- jak se firmy dostaly do VŘ?; odpověď: přípravou a realizací VŘ  byla pověřena Centra, která pak 
výboru předala 4 nabídky firem, které se do VŘ přihlásily, bylo zveřejněno na internetu 
- bude se při opravě sundavat stávající střecha, takže dům bude odkrytý, jak se to celé bude 
realizovat?; odpověď: ne, nová střecha se položí na stávající střechu 
- unese to dům?, odpověď: ano, unese, je to v projektu 
 
7. Schválení doplnění stanov – vložení textu o zastupování na shromáždění na základě plné moci 
P. Soudný vysvětlil podstatu problému a proč je potřeba Stanovy o daný text doplnit  
Dotazy: 
- proč osobně přítomní vlastníci se při prezenci na schůzi shromáždění musí prokazovat OP a plná 
moc na stejnou schůzi nemusí mít ověřený podpis?; odpověď: je to podle zákona 
- je v pořádku dávat plné moci členům výboru?; odpověď: ano je 
 
Návrh usnesení k bodu 7: 
Shromáždění schvaluje doplnění platných Stanov SVJ o následující text:  
„Vlastník se zúčastňuje schůze shromáždění vlastníků jednotek osobně anebo v zastoupení na 
základě písemné plné moci. Zástupcem vlastníka může být jak fyzická či právnická osoba, která je 
členem nebo společným členem tohoto společenství vlastníků jednotek, tak i fyzická či právnická 
osoba, která není členem tohoto společenství vlastníků jednotek.“ 
Hlasování: 
pro 100 % 
zdržel se 0 % 
proti 0 % přítomných hlasů 
Usnesení bylo schváleno. 
 
8. Schválení způsobu rozúčtování nákladů na služby od 1.1.2014, viz. nový zákon 67/2013 Sb. 
P. Soudný vysvětlil, že způsob rozúčtování tak, jak jej shromáždění schválilo na minulé schůzi je 
v pořádku a je podle platných zákonů. Jen tento způsob musíme schválit znovu, aby hlasování bylo po 
datu 1.1. 2014. 
 
Návrh usnesení k bodu 8: 
Shromáždění schvaluje způsobu rozúčtování nákladů na služby od 1.1.2014 tak, jak bylo schváleno 
při minulé schůzi SVJ konané 25.4.2012 
Hlasování: 
pro 100 % 
zdržel se 0 % 
proti 0 % přítomných hlasů 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
 
 



9. Volba výboru pro období od 24.11.2014 
P. Soudný představil kandidáty do výboru SVJ pro další funkční období: p.Deršáka, paní Loužeckou a 
paní Žižkovou. 
Dotazy: 
- zda by mohli jednotliví kandidáti uvést své zaměstnání?; odpověď: elektrotechnik; důchodkyně; 
budoucí důchodkyně, předtím prodavačka 
Na návrh p. Soudného, ke kterému nebyly námitky, se hlasovalo o všech třech kandidátech najednou. 
 
Návrh usnesení k bodu 9: 
Shromáždění schvaluje všechny 3 navržené kandidáty do výboru SVJ na období od 24.11.2014. 
Hlasování: 
pro 71,374 % 
zdržel se 1,954 % 
proti 0 % všech hlasů 
Usnesení bylo schváleno. 
 
10. Schválení dalšího postupu úpravy zeleně před domem – architekt nebo dosavadní praxe 
Pí Loužecká seznámila shromáždění se dvěma návrhy výboru, jak danou situaci v budoucnu řešit: 
1. objednat zahradního architektu a odbornou firmu 
2. nechat dosavadní praxi, tj. pí Loužecká bude nadále o zeleň pečovat na DPP 
Dotazy a připomínky: 
- jak by se vybíral architekt 
- kolik by to stálo 
- nešlo by pozvat architekta jednou a pak si upravený stav udržovat sami 
- kolik v současné době za údržbu platíme (15 000,- Kč/rok) 
- šlo by vysazovat nealergenní keře a rostliny 
- základ je zeleň + květiny + keře, stačí to pak posekat a občas proříznout 
- nemohly by se odklidit různé „ozdobné“ předměty – antický sloup, rozbité hrnce…… 
 
Živou debatu ukončil p. Soudný a poprosil o návrh usnesení, o kterém se bude hlasovat.  
 
Návrh 1. usnesení k bodu 10: 
Shromáždění schvaluje, aby o zeleň v okolí domu pečoval zahradní architekt a odborná firma. 
Hlasování: 
pro 0 % 
zdržel se 0 % 
proti 100 % všech hlasů 
Usnesení nebylo schváleno. 
 
 
Návrh 2. usnesení k bodu 10: 
Shromáždění schvaluje, aby se o zeleň v okolí domu pečovalo tak jako doposud, tj. pí Loužecká 
s pomocí ostatních vlastníků. 
Hlasování: 
pro 68,983 % 
zdržel se 17,999 % 
proti 13,048 % všech hlasů 
Usnesení bylo schváleno. 
Paní Loužecká přislíbila odklizení všech dekorativních předmětů. 
 
 
 



11. Různé 
- nesouhlas některých vlastníků s vybranou firmou na opravu střechy; odpověď: VŘ  je ukončeno, 
připomínky měli vlastníci dávat v průběhu VŘ, což tak neučinili, teď je pozdě; v pravomoci 
shromáždění je schvalování investice ne firma 
- pí Sýkorová apelovala na aktivní účast při hlasování per rollam; p. Březinová navrhla, aby výbor 
místo hlasování pomocí hlasovacích lístků  obcházel jednotlivé vlastníky osobně 
- p. Dvořák:  
1. dotaz na některé náklady ve vyúčtování FO; odpověď: p. Deršák se podívá na příslušný daňový 
doklad a bude informovat 
2. co bylo za problém s úklidem ve vchodě 564, o kterém pí Loužecká informovala v otevřeném 
dopisu?; odpověď: klepání rohožek o zábradlí na chodbách je nepřípustné 
- p. Stránský: žádost o zveřejnění více dokumentů SVJ na webových stránkách (pojistka, projekt….) – 
lepší dostupnost pro všechny a lepší přehlednost 
- p. Deršák: při každoročních preventivních požárních kontrolách se opakuje problém s umísťováním 
nepotřebných věcí vlastníků po domě (elektrokomůrky, sklep, schodiště…); apelace na všechny, aby 
tak nečinili; fakturace na náklady spojené s odklízením takovýchto věcí pak půjde za vlastníky z 
daného patra; p. Březinová: na koho se přefakturuje vyklízení prostoru mezi sklepem a přízemím? 
- pí Sýkorová: připomínka zítřejší revize plynového zařízení  
- pí Loužecká: k zamyšlení - příspěvek pro uklízeče při uklidu navíc při rekonstrukcích bytů, nepořádek 
z rekonstrukce je po celém domě; p. Březinová: při rekonstrukci zajišťuje úklid daná firma; dohoda: 
bude se vždy řešit s daným vlastníkem, který zrovna rekonstruuje 
 
Další návrhy ani připomínky do různého nebyly, p. Soudný poděkoval všem  přítomným za účast a 
shromáždění ukončil. 
 
Předsedající: Miroslav Soudný 
 
Zapisovatel: Pavel Deršák 
 
 
Přílohy: 
Příloha č. 1: Prezenční listina 
Příloha č. 2: Pozvánka na shromáždění s programem 
Příloha č. 3: Zpráva o činnosti výboru k bodu 2 
Příloha č. 4: Plán oprav na rok 2014 k bodu 5 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



Příloha č. 3 
Zpráva o činnosti výboru ( stručná, k přečtení na schůzi shromáždění) 
 
Tříčlenný výbor SVJ pracuje takto: 
- vede veškerou agendu SVJ, tj. korespondence, pošta, kontrola účtu v bance, hlídání splatnosti a 
včasné placení faktur, spolupráce s Centrou a BD Enko, objednávky, smlouvy, pokladna, pojišťovna – 
škodné události, havárie, spolupráce s policií, s obvodním úřadem, styk s veřejností (téměř 24 hod 
denně), úřední hodiny, pracovní dohody, schůze výboru a schůze shromáždění, webové stránky, 
email, závady, revize, kontorly všeho včetně úklidu, zahrada, dílna, nákup kancelářských potřeb a 
potřeb pro chod domu, projektové dokumentace….atd. 
- byly realizovány rekonstrukce čipové místnosti, dílny, strojoven, výměny oken ve střešních 
nástavbách, potažení chodníků protiskluzovým nátěrem 
- zpracována dokumentace na ochranu rorýsů na střeše domu 
- projekty na strojovny, chodby, střechu 
- výběrová řízení a výběr firem na strojovny a střechu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha č. 3 
Zpráva o činnosti výboru  
 
od 24.11.2011 do 23.11.2012 
Bezprostředně po ustavující schůzi shromáždění vlastníků probíhaly činnosti zaměřené na zápis SVJ 
do rejstříku společenství a pojištění domu. Pojištění domu bylo nutno uzavřít už od 1.1.2012. V 
předstihu, ještě před zápisem do rejstříku, proběhla i předběžná informace o založení SVJ pro 
dodavatele služeb a médií dle Prohlášení vlastníka. Souběžně probíhala dlouhodobá jednání na výběr 
nového správce. Byly také řešeny neshody kolem úklidu v domě, a z tohoto důvodu probíhala i 
jednání zaměřená na výběr úklidové firmy.  
Po zápisu SVJ do rejstříku společenství byla tato skutečnost opětně oznámena všem dodavatelům 
služeb a médií pro bytový dům a začala pečlivá práce na novém zasmluvnění. Byl založen bankovní 
účet u FIO Banky k datu 16.2.2012. Postupně začala fáze překlopení plateb vlastníků na nový účet, s 
Centrou byla vytvořena dohoda o mezidobí dvojího účtování, kdy platby přicházely souběžně na účet 
bytového družstva a na nový účet SVJ. Zároveň byla podepsána důležitá smlouva na SIPO platby. 
Dne 25.4.2012 proběhla schůze vlastníků, na které se odhlasoval způsob rozúčtování nákladů. Tím 
byly nastaveny nové podmínky rozúčtování nákladů pro SVJ. Současně s těmito pracemi byla od 
května 2012 provedena výměna úklidové firmy. S platností od 1.8.2012 byly správcem distribuovány 
nové předpisy plateb zohledňující přijatá usnesení na schůzi vlastníků SVJ. To se neobešlo ani od 
výpadku SIPO plateb u některých vlastníků. 
Na základě plánu oprav SVJ zajistilo veškeré pravidelné revize a prohlídky, deratizace, úklid střechy od 
holubích exkrementů, byly dokončeny práce spojené s nově vyčleněnými mísnostmi na archiv a 
technické zázemí v suterénu.  V místnosti archivu se nachází ústředna pro řízení přístupu do celého 
bloku 5-ti domů a je důležitá pro řízení čipového hospodářství. Náklady vynaložené z “FO” na jejich 
modernizaci činily bezpečnostní dveře a mříže 57.878,-Kč, stavební úpravy archivu 45.380,-Kč, úprava 
tech.zázemí 8.044,-Kč. Dále bylo provedeno začištění vnější strany oken ve sklepních prostorách 
7.188,-Kč, oprava havarijního stavu kanalizační stoupačky v bytě pí Milerové 1830,-Kč. Celkové výdaje 
z “FO” činily 120.320,-Kč. Za rok 2012 bylo vybráno do FO 2.146.512,-Kč. 
 
Nevyhnula se nám ani nepříjemnost spojená s výskytem štěnice domácí ve vchodě 563, což SVJ 
muselo operativně řešit dezinsekcí, a to v celém vchodě 563. 
Rok 2012 nebyl rokem velkých investic, ale byl to rok pečlivé práce každého člena výboru na zajištění 
chodu celého domu. Za zmínku stojí i webové stránky, úřední hodiny, kontaktní email, vyčlenění 
konkrétního pracovníka Centry pro naše SVJ včetně úředních hodin.  
 
od 24.11.2012 do 23.11.2013 
Na základě vyhodnocování stavu naplnění sběrných nádob v roce 2012 byla od 1.1.2013 provedena 
změna počtu svozů, což s sebou přineslo celoroční úsporu pro rok 2013 ve výši 60tis.Kč. Bohužel se v 
roce 2012 nepodařilo výboru získat dostatečný počet hlasů pro realizaci zateplení strojoven výtahů, 
akce ohledně hlasování tedy pokračuje dál i v roce 2013. Vzhledem k havarijnímu stavu oken ve 
střešních nástavbách se rozhodl výbor řešit tento stav jejich výměnou, náklad byl 35.777,-Kč. Tím se 
předešlo dalšímu poškozování zatékáním do domu. 
Zároveň také započaly práce na projektové dokumentaci pro modernizaci chodeb a vstupní části 
domu. Projektová dokumentace řeší úpravu společných chodeb a vstupů, architektonické a stavebně 
technické řešení, řešení stávající nefunkční silnoproudé a slaboproudé elektrotechniky, řešení 
domovního dorozumívacího systému, elektronické kontroly vstupu, kamerového systému, společné 
televizní a satelitní antény, datových rozvodů; rozšíření otvorů pro osazení dveří v zádveří, statiku; 
úpravy zábradlí a rohožek na vstupních lávkách. Kompletní PD stála 163.350,-Kč. 
Vzhledem k získání 75% hlasů potřebných pro realizaci zateplení strojoven výtahů, bylo výborem 
rozhodnuto pro tuto investici zpracovat projektovou dokumentaci, která pomohla výrazně ovlivnit 
rozpočet na tuto akci. Jinými slovy, mohli jsme si dovolit provést kromě zateplení fasád všech pěti 
strojoven i zateplení střechy tří strojoven za cenu 972.664,-Kč. Zateplení dalších dvou strojoven nás 



stálo 142.593,-Kč  v případě souběžné realizace, což představovalo úsporu ve výši 26.719,-Kč oproti 
nesouběžné realizaci. Výbor se po poradě nakonec rozhodl pro variantu souběžné realizace. 
Projektová dokumentace stála 30.250,-Kč. Samotnou realizaci bylo nutné koordinovat i s operátorem 
Vodafone, který má pronajatu jednu ze strojoven. Výbor tedy s Vodafonem vedl jednání, která začala 
již v roce 2012. Výsledkem těchto jednání byla také smlouva s novým vyšším nájmem. Dále bylo po 
dohodě s operátorem Telefonica zajištěno odstranění starého vzdušného vedení ze strojovny 563 na 
dům v Ratibořské ulici.  
Prioritou v investicích do domu se pro výbor stává oprava a zateplení střechy, chodby jsou zařazeny 
až na druhé místo. Z tohoto důvodu také byla zadána projektová dokumentace, která bude 
podkladem pro další činnost. Tato dokumentace byla výboru předána v lednu 2014. Následné 
výběrové řízení bylo řešeno přes správní firmu Centra, otevírání obálek proběhlo na zasedání výboru 
za účasti hostů z řad vlastníků dne 30.4.2014. Z výsledků výběrového řízení pak schválil výbor na 
svém zasedání vítěznou nabídku ve výši 3.985.542,-Kč.  
Celkové výdaje z “FO” činily 1.301.297,-Kč. Za rok 2013 bylo vybráno do FO 2.146.494,-Kč, stav FO 
oprav ke dni 31.5.2014 je cca.4,6mil.Kč. 
K dalším činnostem výboru patří: 
 vedení agendy SVJ, vedení účtu, kontrola splatnosti a placení faktur, objednávky, smlouvy, 
korespondence, pošta, vedení pokladny, nákup potřeb pro chod domu, nákup kancelářských potřeb a 
potřeb pro zahradu. Spolupráce s pojišťovnou, policií, obvodním úřadem, řešení škodných událostí, 
příprava schůzí výboru, podklady pro web, pravidelná kontrola úklidu, pravidelná kontrola 
el.místností, sklepů, chodeb z důvodu protipožární preventivní kontroly,  práce spojené s projektovou 
dokumentací pro chodby, strojovny, střechu.  
Poděkování patří i dalším lidem podílejícím se na bezproblémovém chodu SVJ, jedná se např. o 
p.Hanzala a další. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Příloha č. 4 
Plán oprav na rok 2014 
 
1. opravy v rámci drobné údržby 
2. protipožární preventivní kontrola objektu 
3. repase uzávěrů vodovodních stoupaček v suterénu domu 
4. optimalizace úspor v soustavách vytápění a přípravy TUV (automatické vyvažování rozvodů TUV,  
    repase ventilů vytápění v suterénu domu, hydraulická regulace topné soustavy) 
5. výměna odečtových měřidel – TUV, topení 
6. rekonstrukce elektrorozvaděčů ve sklepě 
7. roční kontrola plynového zařízení a odstranění případných závad 
8. oprava a zateplení střechy 
9. modernizace chodeb 
10. nátěry střešních plechových částí 
11. instalace zábran proti holubům 
12. řešení zádveří vchodů a stříšek nad vchody 
 
 
 
 
 



POZVÁNKA NA SCHŮZI - SHROMÁŽDĚNÍ SPOLEČENSTVÍ 
VLASTNÍKŮ 

   
 
Výbor Společenství pro dům č.p.563 až 567, ulice Řešovská v Praze 8, 
IČ:24201162, Řešovská 567/28, 181 00 Praha 8, zapsané v rejstříku společenství 
vlastníků jednotek vedeném u Městského soudu v Praze v oddílu S, vložce číslo 
13243.,  

svolává, dle stanov Společenství pro dům č.p.563 až 567, ulice Řešovská 
v Praze 8 

 

SCHŮZI - SHROMÁŽDĚNÍ VLASTNÍKŮ 

 

DATUM KONÁNÍ: ÚTERÝ 17.6.2014, 19:00  HOD. 

 
MÍSTO KONÁNÍ: KINOSÁL ZŠ MAZURSKÁ, SVÍDNICKÁ 1A/599,18100, PRAHA 8 
 
 
PROGRAM: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Zpráva o činnosti výboru  

3. Schválení účetní závěrky a hospodářského výsledku za rok 2012 a 2013 

4. Schválení odměn výboru SVJ za období 24.11.2011 - 24.11.2012 a 24.11.2012 – 
24.11.2013 

5. Návrh plánu oprav 2014 a jeho schválení 

6. Schválení investice na rekonstrukci střechy 

7. Schválení doplnění stanov – vložení textu o zastupování na shromáždění na základě 
plné moci 

8. Schválení způsobu rozúčtování nákladů na služby od 1.1.2014, viz. nový zákon 
67/2013 Sb. 

9. Volba výboru pro obdobi od 24.11.2014 

10. Schválení dalšího postupu úpravy zeleně před domem – architekt nebo dosavadní 
praxe 

11. Různé 

     V souvislosti se schvalováním investice na rekonstrukci střechy v roce 2014 a potřebu 
vysokého počtu přítomných (75% všech vlastníků) Vám doporučujeme, pokud se nemůžete 
této schůze shromáždění společenství vlastníků zúčastnit, nechat se zastoupit na základě 
plné moci. Podpis na této plné moci není třeba úředně ověřovat. Vzor plné moci je přiložen 
k pozvánce. 
     Nahlédnutí do účetních dokladů SVJ je možné na pobočce Centry a.s., Heřmanova 41, 
Praha 7 v úředních hodinách každý pracovní den mezi 8-9 hod, ve středu mezi 13-17:30 hod 
nebo v úředních hodinách SVJ v kanceláři ve vchodě 567 (zde také k nahlédnutí zákon 
67/2013 Sb. nebo na internetu). 
 
V Praze dne 27.5.2014  Datum zveřejnění a vyvěšení pozvánky 1.6.2014 
Výbor Společenství pro dům č.p.563 až 567, ulice Řešovská v Praze 8.  


